
 
 

Protokoll – Styrelsemöte, Huvudstyrelsen 

 

Hampetorp-Odensbackens IF 

Måndagen 2021-11-17 kl 18:00 

Odenvallen 

 

Närvarande: Johan Lundström, Anders Persson, Marcus Tell, Marko Hiltunen, Jörgen 

Setterman 

 

§1. Ordförande förklarar mötet öppnat och hälsar närvarande välkomna.  

  

§2. Förslaget på dagordning granskades och godkändes.  

 

§3. Föregående protokoll lästes igenom och godkändes.  

  

§4. Ekonomi 

Föreningen har ett antal bankkonton varav ett är inaktivt. Kassören Thomas Lilja 

föreslår att detta konto, 7641 13 10173, avslutas i sin helhet och mötet delar 

kassörens tanke. Johan ordnar detta.  

 

Föreningen har även ett antal minnesfonder där en del medel ligger. Kassören 

Thomas Lilja föreslår att pengarna investeras och att avkastningen används till 

diverse träningsläger för ungdomslagen. Huvudstyrelsen tycker detta är ett bra 

förslag men innan investeringen genomförs kollar Johan upp huruvida vi som 

föreningen ens får investera i värdepapper. Marko hör med Staffan Augustsson om 

pengarna som finns i minnesfonden och om han delar styrelsens avsikter.  

 

§5. Idrottsplatsen 

- Föreningen har ett antal brandsläckare på anläggningen och/men vi saknar 
serviceavtal på dem. Marko hör med Staffan A om vad som gäller för 
brandsäkerheten och i vilken omfattning det ska finnas släckare.  

- Städning av anläggningen som ältats internt inom föreningen en tid, vem ska städa 
exempelvis omklädningsrummen, är det huvudstyrelsens uppdrag eller ska det 



läggas över till respektive lag som nyttjar omklädningsrummen? Mötet diskuterar att 
anlita ett externt företag som städar toaletter, samlingslokalen, köket och 
korridoren. Johan kontaktar ett lokalt företag och ber om en offert på städning.  

 

§6. Övriga frågor  

-  Pjotte har meddelat att han inte fortsätter med skötseln på Odenvallen under 

nästkommande år. Göte kommer fortsätta med fintrimning.  

- Bingolotter jul/nyår, vi har 1000 enkellotter och 80 dubbellotter. Vi måste sätta 

ihop ett schema för försäljningen om det är OK för ICA att vi nyttjar deras lokaler, 

frågan är ställd till ICA-Mats.  

- Johan har raggat efter folk till valberedning och fått ett namn hittills. Mötet 

diskuterar vidare om styrelsens sammansättning efter årsmötet som kommer och 

det konstateras att det är väldigt svårt att få tag på ideella krafter.  

  

§7. Nästa möte bestäms vid senare tillfälle, eventuellt blir det då ett digitalt möte.  

 

§8. Ordförande tackar deltagarna och avslutar mötet.  

 

 

 

 Ordförande     Sekreterare 

 

 Johan Lundström    Marko Hiltunen 


